
 

Protokoll 
 

Dato og klokkeslett:  Onsdag 18. april 2018 kl.18.00 

 

Sted:    Aulaen på Veitvet skole 

 

ble det avholdt ordinær generalforsamling 2018 i Rådyrveien Borettslag 

 

 

1. Konstituering 

 

1.1 Valg av møteleder 

   

  Som møteleder ble valgt:  Anne F. Bergendahl 

 

 

1.2 Valg av sekretær 

  

 Som sekretær ble valgt:  Anne F. Bergendahl 

 

 

1.3 Valg av 1 andelseier til å undertegne protokollen sammen med møtelederen 

  

 Valgt ble:  Kirsti Klarholm    

 

     

1.4 Opplysning om antall møtende med stemmerett og antall fullmakter 

  

 Antall fremmøtte med stemmerett: 27 

 

 Antall fremlagte fullmakter:    1 

 

 Totalt:     28 

 

 

 1.5 Godkjenning av innkalling 

 

Vedtak: Godkjent  

 

 

1.6 Godkjenning av saksliste 

  

 Vedtak: Godkjent   

 

 

 



 

2 Godkjenning av årsregnskap 2017 

 Årsregnskap for 2017 ble gjennomgått. 

  

 Vedtak: Godkjent 

 

 

3 Rapport fra styret for 2017 

 Rapport fra styret for 2017 ble presentert og tatt til etterretning 

 

 

4 Godtgjørelse til styret for siste styreperiode 

  

 Vedtak:  Kr. 400.000,- til intern fordeling.  

 

 

5 Andre saker 

 

 5.1      Forslag fra Francis Myrstad, Rådyrveien 5 

Jeg ønsker at styret vurderer å la kommunen overta eierskap/ansvar over brua 
som går over bekken. 
Dette vil gjøre at vi kan unngå fremtidige kostnader. 
 
Styrets innstilling:  

Styret velger å ikke innstille eller kommentere det innkomne forslag, men tar debatt 

og eventuelt vedtak rundt forslaget på generalforsamlingen. 

 

 Vedtak: Forslaget fra Francis Myrstad ble nedstemt.  

 

 

 

 

   5.2      Forslag fra Kristin Ellingsen, Rådyrveien 3 B  

- Skilt for å lettere å se hvor den enkeltes parkering er. (parkeringsplassen min 

er stadig vekk opptatt!) 

 

- Gangbalkongene om vinteren!!!! Det er ikke holdbar slik det er nå med is,  

 istapper og snø som faller i hodet på en.  

 

-  Oppgradering av borettslaget pakke hos Canal Digital, til t-We og bedre  

 internett. 

 

Styrets innstilling:  

Styret velger å ikke innstille eller kommentere de innkomne forslag, men tar debatt 

og eventuelle vedtak rundt forslagene på generalforsamlingen. 

 

 

 



 Vedtak: 

 

 - Skilt:    Overlates til styret for videre utredning.  

 

 

 - Gangbalkongene:  Overlates til styret for oppfølgning.  

 

 

 - Canal Digital:   Overlates til styret for videre arbeid.  

 

 

 

6 Valg 

 

 6.1 Valg av leder 

 

 Valgt ble: Erlend Osvik Brekke     for 2 år. 

 

 

6.2 Valg av styremedlemmer 

 

 Valgt ble: Erik Ambli     for 2 år. 

  

 Valgt ble: Martin S. Noreng    for 2 år. 

  

 

6.3 Valg av varamedlemmer 

 

 Valgt ble: Hanne Wibeke Aaser  

 

 Valgt ble: Lise Sørli 

 

 Valgt ble: Anette Andersen  

 

 

 

6.4 Valg av velkomité 

 

 Valgt ble: Marianne Ambli, Tove Brekke, Jane Pedersen,  

   Lise Sørli, Marianne Seierstad og Åse Brestad.  

 

 

 

6.5 Valg av valgkomité 

 

 Navn: Kirsti Klarholm 

 

   Jane Pedersen 



 

Etter generalforsamlingen fikk styret følgende sammensetning: 

 

 Navn:     Adresse: 

 

 

Leder: Erlend Osvik Brekke   Rådyrveien 5  0595 Oslo 

 

Medlem: Nina Øyan     Rådyrveien 3 B 0595 Oslo 

 

Medlem: Mari Anne Karlsen    Rådyrveien 7  0595 Oslo 

   

Medlem: Erik Ambli     Rådyrveien 7  0595 Oslo 

 

Medlem: Martin S. Noreng    Rådyrveien 3 A 0595 Oslo 

 

 

Vara: Hanne Wibeke Aaser   Rådyrveien 7  0595 Oslo  

 

Vara: Lise Sørli     Rådyrveien 5  0595 Oslo 

 

Vara: Anette Andersen    Rådyrveien 1  0595 Oslo 

 

 

 

 

Anne F. Bergendahl /s./  Kirsti Klarholm /s./ 

Møteleder   Valgt av generalforsamlingen 

 


